
Reactie van minister Ingrid van Engelshoven op de brief van Jett Rebel over de 
cultuursector in de coronacrisis: 


"Ik ben het op heel veel punten eens met Jett Rebel. Vooral als hij schrijft over de enorme 
waarde van de gehele culturele sector in al onze levens. Dat staat buiten kijf. We zien dat 
het voor de hele sector een erg zware tijd is met verplichte sluitingen en evenementen die 
vanwege de epidemiologische situatie verboden moeten worden. De financiële kant 
hiervan proberen we in goed overleg met de sector zo goed mogelijk te ondervangen met 
specifieke steunpakketten (ter waarde van meer dan 1 miljard), en garantieregelingen voor 
afgelaste evenementen (samen meer dan 500 miljoen). In deze pakketten is aandacht 
voor de positie van makers en artiesten; in het steunpakket voor het derde kwartaal is 25 
miljoen om makers te ondersteunen. De culturele sector is de enige sector die meerdere 
keren op aparte steun heeft kunnen rekenen. Deze steun is bedoeld om de culturele 
sector deze crisis door te helpen.

Een aantal kleine evenementen en geplaceerde evenementen kunnen onder voorwaarden 
doorgaan. We hopen dat we zo snel mogelijk weer verder kunnen verruimen en de cultuur 
ons weer kan verbinden, ontroeren en ontspannen. De fieldlab evenementen hebben veel 
kennis opgeleverd die we nu gebruiken om zoveel mogelijk door te kunnen laten gaan. 
Wel is er 1 groot verschil nu ten opzicht van de fieldlab evenementen en dat is dat we nu 
te maken hebben met een veel lastigere variant van het virus."


